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Potpisan ugovor o građenju stambeno-

poslovnog objekta za boračke kategorije 

 

Ministar rada i boračko invalidske zaštite 

RS Petar Đokić i gradonačelnik Prijedora 

Marko Pavić potpisali su ugovor o 

graĎenju stambeno-poslovnog objekta u 

naselju Pećani  sa  novih 30 stanova 

namijenjenih  porodicama  poginulih 

boraca i ratnih vojnih invalida  od prve do 

četvrte kategorije čija je vrijednost 

1.183.147 KM . 

 

 
 

Ministar Petar Đokić je ovom prilikom 

istakao da je ovim nastavljena realizacija 

programa potpunog stambenog 

zbrinjavanja ovih kategorija stanovnika RS 

koje do sada nisu zbrinute. 

„ Ţivoti se ničim ne mogu nadoknaditi ,ali 

paţnja ove Republike prema ovoj 

kategoriji porodica postoji i trajno je 

obiljeţje naše politike i našeg rada i 

ubuduće“ kazao je Đokić. 

On je dodao da je Vlada RS finansirati 

1.028 .000 KM ,a dio prostora koji je u 

zgradi predviĎen za poslovne prostore to 

će finansirati grad Prijedor sa 154 000 KM.  

Đokić je potvrdio da će u u ovoj godini za 

23 porodice biti isplaćene bespovratne 

novčane pomoći, tako da će nakon toga, 

prema dosadašnjoj rang listi za stambeno 

zbrinjavanje, ostati još deset porodica  i još 

129 porodica za  dodjelu bespovratne 

novčane pomoć. 

 „Čvrsto  smo opredijeljeni da ovaj 

program završimo tokom 2014.godine  i 

traţimo dodatne  izvore finansiranja“ rekao 

je Đokić. 

Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić je 

istakao da je ovo izuzetno značajan 

projekat kojim se na neki način vraća dug 

ovim kategorijama  stanovništva za ono što 

su učinili za stvaranje Republike Srpske i 

onoga što mi danas uţivamo. 

„Naše je zadovoljstvo  veliko što ćemo još 

jedan broj stanovnika iz ovih kategorija 

moći udomiti i stvoriti jednu sigurnost u 

ţivotu“ rekao je Pavić. 

Rok  za završetak stambenog objekta , a 

koji je dao izvoĎač radova  A.D. „ 

Graditelj“ iz Teslića  je pet mjeseci 
 

Skupština grada  

 

Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić 

izjavio je da je u budţetu grada za 2013. 

godinu najveći podbačaj zabiljeţen u 

prihodima od PDV-a . 

 "Za osam mjeseci po osnovu PDV-a 

prihod je manji za blizu 1,8 miliona KM od 

plana i za milion maraka od istog perioda 

prošle godine. Upravo toliki iznos 

nedostaje da bismo imali izvršenje budţeta 

jednako planu", rekao je Pavić na sjednici 

Skupštine grada. 

 

 
 

 On je naveo da će, prema sadašnjim 

pokazateljima, u budţetu nedostajati oko 
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deset odsto planiranih sredstava ili 3,2 

miliona maraka i da će se zbog toga morati 

vrštii rebalans budţeta. 

 "Budţet je uravnoteţen, pozitivno smo 

poslovali, nemamo dugova, ali nismo ni 

ulazili u veće investicije kako ne bismo 

ugrozili funkcionisanje budţetskih 

korisnika", kazao je Pavić. 

 On je naglasio da tokom svih kriznih 

godina budţetskim korisnicima niti su 

kasnila niti su smanjivana sredstva iz 

budţeta nego su ili uvećavana ili su 

ostajala na istom nivou. 

 "Sredstva su smanjivana samo 

odjeljenjima lokalne samouprave, ali ovaj 

put i ostali budţetski korisnici moraće 

podijeliti taj teret", istakao je Pavić. 

 On je dodao da grad Prijedor u ovoj godini 

ima tri veće investicije, i to početak 

izgradnje sportske dvorane na Urijama, 

završetak zelene pijace na Pećanima i 

početak izgradnje nadvoţnjaka u naselju 

Pećani. 

"Prve dvije realizujemo sami, a treću 

zajedno sa Vladom Republike 

Srpske",rekao je Pavić. 

Odbornici Skupštine grada Prijedor 

usvojili su danas izvještaj o izvršenju 

budţeta za prvih šest mjeseci ove godine u 

iznosu od 13,6 miliona maraka, dok 

godišnji budţet iznosi 32 miliona maraka. 

Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić 

najavio je da će na rijeci Sani biti izgraĎen 

novi most, kako bi se rasteretio saobraćaj 

preko postojećeg mosta na magistralnom 

putu Prijedor - Sanski Most. 

 "Novi most planiramo izgraditi niţe ušća 

rijeke Gomjenice u rijeku Sanu i njime 

povezati naselje Tukovi i dio grada gdje je 

nekadašnja fabrika celuloze", rekao je 

Pavić na sjednici Skupštine grada 

Prijedora. 

 On je dodao da će se izgradnjom tog 

novog mosta, kao i izgradnjom 

zaobilaznice u naselju Pećani, dugoročnije 

riješiti pitanje saobraćaja kroz grad i 

smanjiti njegova frekvencija na 

najopterećenijim dionicama. 

Odbornici Skupštine grada Prijedora 

usvojili su Strategiju neprofitno-socijalnog 

stanovanja kojom se predviĎa uvećanje 

stambenog fonda u kojem bi zakup koštao 

1 KM po metru kvadratnom. 

 Osim uvećanja takvog fonda, dokument 

predviĎa i obezbjeĎenje gradskog-

graĎevinskog zemljišta za izgradnju 

stanova, odrţivost i razvoj neprofitno-

socijalnog stanovanja, razvoj 

institucionalne infrastrukture i podizanje 

kapaciteta gradske uprave za ostvarivanje 

programa neprofitno-spocijalnog 

stanovanja. Dokument je usklaĎen sa 

standardima EU i obezbjeĎuje okvir za 

pristup drţavnim, regionalnim i evropskim 

finansijskim organizacijama za period od 

2013. do 2017. godine, a uraĎen je uz 

finansijsku podršku UNHCR-a i američke 

vlade. Donatori projekta vrijednog 725.000 

dolara, koji, osim u Prijedoru, humanitarna 

organizacija CRS  provodi i u Mostaru, 

jesu Biro za populaciju izbjeglice i 

migraciju Vlade SAD, Ministarstvo 

raseljenih osoba i izbjeglica Federacije 

BiH, Ministarstvo za izbjeglice i raseljena 

lica Republike Srpske, grad Prijedor i grad 

Mostar. 

 

Počinje sa radom javna kuhinja u 

Ljubiji 

 

U adaptiranom  prostoru  ambulante Doma 

zdravlja u LJubiji počela je podjela prvih 

obroka u javnoj kuhinji za dvadesetak  lica 

u stanju socijalne potrebe sa ovog 

područja. Predstavnik Udruţenja Program 

Prijedor Dragan Došen potvrdio je da je  

riječ  o projektu koji su sa 15 000 eura 

podrţali italijanski donatori i koji se 

provodi u saradnji sa gradskom 

administracijom. 

„ Udruţenje Program Prijedor  će 

obezbijediti djelimično funkcionisanje 

javne kuhinje u prvih godinu dana  za šta je 

obezbijeĎeno oko 9000 eura.“ kazao je 

Došen. 

On je dodao da će na osnovu iskustva iz 

Trentina  javna kuhinja u početku pruţati 

pomoć u ishrani dvadeset najugroţenijih 

korisnika biranih od strane MZ LJubija i 
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Centra za socijalni rad Prijedor u saradnji 

sa klubom za stara lica. 

„U prvim mjesecima distribuciju toplih 

obroka vršiće Hrišćansko humanitarno 

udruţenje „Hleb ţivota“,a kasnije  će se 

priprema toplih obroka vrši u već 

postojećoj kuhinji u LJubiji“ kazao je 

Došen. 

On je istakao da će u sklopu društvenog 

centra biti i prostorije Dnevnog centra za 

stara lica, lokalnog Udruţenja ţena 

„Rudarka“, kancelarija socijalnog radnika 

koja će za potrebe stanovnika LJubije, u 

početku, biti otvorena jednom sedmično. 

Došen je potvrdio da je grad Prijedor  

podrţao ovaj projekat i obavezao se da će  

finansirati troškove električne energije, 

grijanja i vode u cilju nesmetanog 

funkcionisanja rada Društvenog centra, a 

posebno javne kuhinje. 

U Prijedoru postoji samo jedna javna 

kuhinja koja ima 60 korisnika,a djeluje pri 

„ Hlebu ţivota“ kao dio projekta „ Misija 

bez granica“. 

 

Dnevni boravak u pet osnovnih škola 

 

Predsjednica Aktiva direktora  osnovnih 

škola Prijedor Borka Tokić  potvrdila je da 

će u pet od dvanaest osnovnih škola  

organizovan dnevni boravak  za učenike od 

1. do 3. razreda. 

-U tri gradske škole dnevni boravak je  

organizovan prije pet godina ,a njima se 

kasnije  pridruţila  i OŠ„Vuk Stef. 

Karadţić“ iz Omarske ,da bi  od ove 

školske godine  boravak bio organizovan  i 

u OŠ „Jovan Dučić „ u  Lamovita, kazala 

je  Tokićeva. 

Ona je dodala   i   da  u zavisnosti  od 

radnog vremena roditelja  u učenici  u 

dnevnom boravku borave  od 7   pa do  

poslijepodnevnih  18  sati i da sa sobom 

donose  obrok ,jer roditelji nisu bili  

zainteresovani  da im  škole obezbjeĎuju. 

Ministarstvo prosvjete i kulture RS 

opremilo je  dnevne boravke  namještajem  

prilagoĎenog uzrastu učenika 

,kompjuterima  i televizorima  sa opremom 

,te kasetama  crtanih ,ili igranih  dječijih 

filmova   njihovom uzrastu  ,dok je  je grad  

obezbijedio  neophodan didaktički 

materijal. 

Prema standardima koje je  propisalo 

resorno  ministarstvo u jednom  dnevnom  

boravku,  u kojem su  angaţovani  

nastavnik razredne nastave i  pedagog, 

moţe boraviti  od 18-30 učenika,  za koje  

se   organizuje   vrijeme za njihovu  igru, 

kreativne radionice , pisanje domaćih 

zadataka , aktivan i pasivan odmor. 

U dnevnom boravku borave uglavnom  

učenici   zaposlenih roditelja, samohranih 

zaposlenih  roditelja i učenici  čiji  roditelji  

imaju  većih zdravstvenih problema. 

 

Održano četvrto kolektivno vjenčanje 

 

Na četvrtom  kolektivnom vjenčanju koje 

je odrţano ispred zgrade Administrativne 

sluţbe grada Prijedora sudbonosno „da“ 

istovremeno  je izgovorilo deset  parova. 

Čin vjenčanja obavili su matičar Radmila 

Zorić   i gradonačelnik  Prijedora Marko 

Pavić. On je u prigodnom obraćanju 

mladencima istakao da je ovo  jedna vrlo 

lijepa svečanost kojom ţelimo da 

pokaţemo da je Prijedor bude grad mladih 

i grad porodičnih ljudi. 

 

 
 

„Nakon vjenčanja i sklapanja braka dolaze 

djeca, zato mi i učestvujemo u ovoj 

manifestaciji kao pokrovitelji da bismo 

stimulisali mlade da se ţene i udaju i 

raĎaju djecu i da Prijedor ima svoju 

budućnost“-rekao je Pavić. 

On je mladencima poţelio sreću u 

zajedničkom ţivotu i da se nada je gradska 

uprava organizacijom jedne ovakve 
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svečanosti uspjela da uveliča njihovu sreću 

i prve korake u novom zajedničkom ţivotu. 

Pored grada  Prijedora , organizator 

kolektivnog vjenčanja je bio i  

Informativno poslovni centar „ Kozarski 

vjesnik“ čiji je direktor Zoran Sovilj 

istakao da je zadovoljan što je opština 

prihvatila njihovu ideju i već drugu godinu 

organizuje svečanost sklapanja braka pred 

čitavim gradom. 

 

 
 

 „I ove godine smo poslali jednu lijepu 

poruku ne samo o braku kao instituciji koju 

treba njegovati već i o potrebi zajedničkog 

ţivota svih ljudi“ kazao je Sovilj. 

Na ceremoniji kojoj je prisustovao veliki 

broj Prijedorčana, rodbine i prijatelja 

mladenci  su dobili nagradu 

gradonačelnika Prijedora u iznosu od 300 

KM, a imali su obezbijeĎeno besplatno 

iznajmljivanje vjenčanica i bidermajera, 

svadbenu tortu, snimanje ceremonije 

vjenčanja i foto album  te su njihov trošak 

bile samo burme. 

 

Otvoren centar za programiranje i 

dizajn 

 

U  prostorijama Poslovnog centra Prijedor 

otvoren je Kreativni centar za 

programiranje i dizajn u čije ureĎenje i 

opremanje je Fondacija "Arselor Mital" 

uloţila  oko 11.000 KM. Kreativni centar 

je  otvorio  zamjenik gradonačelnika 

Prijedora Milenko Đaković  koji je istakao 

da će ovo mjesto biti dopuna formalnom 

obrazovanju i da je ono rezultat saradnje 

gradske uprave, škola i privrede. 

„Učenici srednjih škola, zainteresovani za 

dodatna znanja u oblastima informaciono-

komunikacionih tehnologija , ovdje će 

sticati neformalno obrazovanje iz oblasti 

programiranja i dizajna koje im mogu biti 

veoma značajni za njihovo  dalje 

opredjeljenje i izbor budućeg zanimanja“ 

kazao je Đaković. 

Projekat realizuje Agencija za ekonomski 

razvoj grada Prijedora "PREDA-PD" koja 

je putem donacija obezbijedila njegovu 

odrţivost u naredne dvije godine na bazi 

činjenice da je znanje u oblasti 

inforamcionih tehnologija  jedan od 

ključnih  parametara usjpešnosti 

savremenog obrazovnog sistema. 

Predstavnik Agencije „ PREDA-PD“ 

Zoran Dimitirijević je istakao da će 

predavači biti birani putem javnog oglasa 

,a profesori u školama izvor učenika koji 

će se edukovati u ovom kreativnom centru. 

 " Ciklusi po grupama od po šest polaznika 

trajaće tri do četiri mjeseca, a rezultat 

svakog ciklusa trebalo bi da bude po jedan 

odreĎen softver", rekao je Dimitrijević . 

 Predsjednik Aktiva direktora srednjih 

škola Prijedor Zdravko Kovačević rekao je 

da nije zadovoljan onim što učenici 

trenutno dobijaju tokom formalnog 

obrazovanja kada je u pitanju IKT, ali ni 

onim što većina profesora moţe da im 

ponudi. 

 

Poplavama stigao kraj 

 

Za oko 1300 domaćinstava naselja Vrbice, 

Topolik i Donja Orlovača stigle su dobre 

vijesti jer su izlaskom mašina preduzeća 

„Hidrokop“ iz Banja Luke počeli radovi na 

regulaciji korita rijeke Miloševice u duţini 

od 4,5 kilometra  čime će biti riješen 

problem njenog plavljenja  ovih 

naselja.Projekat vrijedan 800 000 eura 

finansira Javna ustanova „ Vode Srpske“ 

kreditnim sredstvima Evropske 

investicione banke koje je obezbijedila 

Vlada RS. 

Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić je 

istakao da je riječ o veoma značajnom 

vodoprivrednom objektu koji je bio jedan   

od velikih prioriteta grada Prijedora , a koji 

je prepoznala Vodoprivreda RS i 

Republika Srpska . 

„U dogovoru sa preduzećem  „Vode 

Srpske“  otvorili  smo  još dva projekta i to 
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u prvoj fazi ovih hitnih rekonstrukcija i to 

su izgradnja odnosno nastavak parapetnog 

zida na rijeci Sani od splava prema gorblju, 

tako da će biti potpuno zaštićen taj dio 

Tukova“ akzao je Pavić. 

On je dodao da će na području Miloševice  

biti izgraĎeno  još odvodnih kanala koji će 

pokupiti i podzemne  vode sa cjelokupnog 

područja naselja Vrbice, Topolik i Donji 

Orlovača, čime se će ova naselja u 

potpunosti zaštiti od poplava.Vrijednost 

ova dva projekta je oko 600 000 eura. 

„U drugoj fazi mi smo kandidovali lijevu 

obalu Sane, tačnije izgradnju nasipa na 

lijevoj obali od mosta nizvodno prema 

Brezičanima“ potvrdio je Pavić. 

Direktor Javne  ustanove „ Vode 

Srpske“Dragan AnĎelić je istakao da je 

ovo prvi projekat kojim je počela  

realizacija  projekta „Hitne mjere zaštite od 

poplava“ koji se finansira  iz kredita 

Evropske investicione banke koji je 

obezbijedila Vlada RS.  

„ Na ovom potezu će biti izvedeni svi 

neophodni radovi za regulaciju riječnog 

korita Miloševice  koji bi tebalo da nje 

završe do kraja godine ako to dozvole 

vremenski uslovi“ kazao je AnĎelić. 

On je dodao da će tender  za druga dva 

projekta iz prve faze ovog programa  

vezane za Prijedor biti raspisan 

24.septembra  te da će radovi početi čim se 

provede tenderska procedura po  pravilima 

Evropske investicione banke  i izvrši 

odabir izvoĎača , a to dozvole i  vremenske 

prilike. 

Program  „Hitne mjere sanacije i 

rekonstrukcije  objekata zaštite od poplava 

u RS“ sadrţi 164 slična projekta  čija je 

ukupna vrijednost oko 55 miliona eura. 

 

Održani Dani meda  

 

Na malom gradskom trgu u Prijedoru 

odrţana   je privredno-turistička 

manifestacija „ Dani meda 2013“ koja je  

okupila  29  izlagača uglavnom članova  

udruţenja pčelara „ Omarska“ iz Omarske, 

„ Prva pčela“ iz Prijedora i „ Kozara“ iz 

Kozarca  koji su njeni organizatori, te  

izlagači  sa područja   Banja Luke , 

Kostajnice, Dervente,Novog Grada i 

Trebinja. 

Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić je 

otvarajući manifestaciju istakao  da je ona 

budući da se odrţava osmi put, dobila 

svoje mjesto meĎu izlagačima, ali i 

graĎanima Prijedora kao potrošačimaa  

koji svojom posjetom pokazuju da su jako 

zainteresovani  da kupuju med i pčelinje 

proizvode. 

„ Ova manifestacija ima i turistički i 

ekonomski značaj ,a naš cilj je bio da na 

ovaj način  pribliţimo proizvoĎače meda 

kupcima u čemu smo, sudeći po posjeti, i 

uspjeli“ kazao je Pavić. 

 

 
 

Šef Odsjeka za razvoj  poljoprivrede  

Tatjana Marić je dodala da  manifestacija  

ima izloţbeno-prodajni karakter ,a 

proširena  je i ponudom dva izlagača  

narodnih rukotvorina . 

Predsjednik Udruţenja pčelara „ Prva 

pčela“ Rajko Radivojac je istakao da oko 

300 prijedorskih pčelara imaju oko 10 000 

košnica raznih tipova.On je istakao da je 

prinos po košnici iznosio  20-23 kilograma 

meda, a cijena koligrama koje pčerali nude 

na ovom sajmu iznosi 15 KM. 

Pokrovitelj   manifestacije je grad Prijedor. 

____________________________      
Izdavač: Grad  Prijedor 


